
Protokół Nr 1/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 25 stycznia 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 
osiągane wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 
sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym – druk A, 

b) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości stanowiących regionalną pomoc 
inwestycyjną – druk B, 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk C, 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-

2031 – druk D, 
e) w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2022 – druk J. 

3. Sprawy różne, w tym: 
   - plan pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Białogardu na rok 2022. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
 

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz rozszerzony porządek obrad w pkt 
2 o druk K, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 
oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągane wyniki 
sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie 
wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w krajowym 
współzawodnictwie sportowym – druk A, 

   Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji Monika Szczensnowicz 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – powiedział, że na stypendium trzeba zasłużyć. 
P.Szyszlak – pytał na wniosek kogo jest ten projekt, jaka grupa rodziców z tym wystąpiła?  
Naczelnik – odpowiedziała, że dwoje rodziców. 
 



Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –2, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 
b) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości stanowiących regionalną pomoc 

inwestycyjną – druk B, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak informując, że uchwała była podjęta na 2 lata 
 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk C, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  
 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 – 

druk D, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  
 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
 
k) w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Zachodniopomorskiego – 

druk K. 
      Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski argumentując racje dot. prawidłowości 

złożonego projektu uchwały na sesji grudniowej, że w kwestii wydania 
upoważnienia przeważa orzecznictwo, iż jest możliwość upoważnienia  

                                Sekretarza w zakresie spraw gminy. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – proponował zapisać takie upoważnienie w Statucie Miasta. 
Przewodniczący Rady – podzielił spostrzeżenia dot. terminu. Gdy WSA stwierdzi nieważność 

rozstrzygnięcia nadzorczego wojewody, to na pewno będzie proponował, aby podjąć inną 
uchwałę a nie iść w spór z Wojewodą Zachodniopomorskim.  



Burmistrz – uważała, że przyjmując argumenty prawników jest możliwość uchylenia 
rozstrzygnięcia nadzorczego. To procesowanie da nam pogląd na przyszłość. To nic 
uwłaczającego, że ktoś popełni błąd. Stoją na stanowisku, że błędu ze strony Miasta nie było. 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –3, przeciw-0, wstrzymało się-0, nie głosowało -2. 

 
e) w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2022 – druk J. 

Przedstawił: Przewodniczący Rady Tomasz Strząbała 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – stwierdził, że należy się zastanowić czy w  planie pracy Rady dodać informację 

z realizacji programu kadencyjnego Rady? 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu tematyki zakończono w/w punkt. 

 
Ad 3 

W sprawach różnych Komisja omówiła plan pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady 
Miejskiej Białogardu na rok 2022, stanowiący załącznik do protokołu, który przedstawił 
Przewodniczący Komisji Paweł Szyszak.  
 
J.Leszczyk – proponował zmianę zapisu „wizytacja Komisji” na „posiedzenie wyjazdowe 

Komisji Budżetowej”.  
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku innych głosów poddał pod głosowanie 

proponowany przez radnego J.Leszczyka zapis dotyczący posiedzenia wyjazdowego Komisji 
do jednostek organizacyjnych Miasta w każdym kwartale 2022 roku. 

Komisja przyjęła proponowany plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2022 rok 
z poprawką, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 
Ponadto w sprawach różnych głos zabrali: 
M.Kopczyński - pytał odnośnie zanieczyszczeń na ul. 1 Maja na wysokości restauracji 

Jubilatka, ponieważ widział, że coś na przeciwko stawiają ale nie wie czy to idzie 
w kierunku zakończenia?  

 
W związku z tym Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie skierowanie do Starosty 

Powiatu Białogardzkiego pisma o podjęcie działań i informację w sprawie uciążliwego 
zapylania powietrza w obrębie ulicy 1 Maja 47 odpadami pochodzącymi z produkcji palet 
przez firmę Drager Palettenhandel Sp. z o.o., jak długo taka sytuacja będzie miała miejsce, 
ewentualnie jakie rozwiązania proponuje Firma, aby zniwelować obecny stan. 
Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 



J.Leszczyk – stwierdził, że skoro w materiałach znajduje się informacja Burmistrza to można 
rozmawiać. Radny pytał o powołanie Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Interdyscyplinarnego Zespołu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 

Burmistrz – odpowiedziała, że zmieniła się osoba. 
Z-ca  Burmistrza – poinformowała, że Powiat Białogardzki wystąpił o umorzenie podatku od 

nieruchomości. Na dzień dzisiejszy nazbierały się spore kwoty. 
P.Szyszlak  – pytał co z barakami? 
Burmistrz – stwierdziła, że tam mieszkańcy przez 20 lat nie płacą za media. Obecnie jest 

1 mln 300 tys. zł zadłużenia na samych barakach. Działki są atrakcyjne do sprzedaży.  
         

Na tym  zakończono w/w punkt. 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1450 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

       Przewodniczący Komisji 

              /-/ Paweł Szyszlak 


